装箱单

物品名称	数量
扫描器	1
数据线	1
说明书	1
保修卡	1

环境下适用,如需要更高性能的条码扫描器, 请向您的供应商获取更详细的产品列表。

工业二维条码扫描器

Concise general manual

DT.IN.000009

Industrial 2D barcode scanner

Concise general manual

DT.IN.000009

产品中物品如下图所示:

•	HA 1 133HA711 1 11/1/3/1	
	物品名称	数量
	扫描器	1
	数据线	1
	说明书	1
	保修卡	1

产品适用范围

本产品适用在轻度粉尘环境下操作,不可淋雨。 本产品不适宜在需要日常碰摔的工厂流水线等

-1-

产品对下列条码具有良好的识读性 日常维护

- 1. 如果扫描器的窗口不干净, 扫描器的性能会下降, 当窗口占有灰尘或油污时,请用无尘布或沾少许水 的擦镜布擦拭干净, 勿用酒精或化学品擦拭。
- 2. 经常检查条码扫描器的连接端和连接线。条码扫描 器的连接端或连接线缆是日常损耗品,当发现其损 坏时,请及时更换。
- 3. 我们一开始就为每个产品制定了相应的可靠性保护, 几乎不需要特别额外的日常维护,但条码扫描器是 有精密电子器件组成,为避免不必要的损失,我们 依然建议您轻拿轻放, 勿强力拉拽线缆, 勿摔打和 雨淋,避免粉尘环境,以延长产品使用寿命。

条码扫描器的基本设置





手动模式

USB keyboard mode

Voice open

after power on

open anti-white code

-4-

Interface settings

Voice settings

Voice close after reading successfully

Anti-white code settings

接口设置





USB虚拟串口模式

声音设置



读码成功声音开启

读码成功声音关闭





关闭反白条码设置



连续模式

USB virtual COM port

Voice open after

reading successfully

Close anti-white code

感应模式



闪烁模式









USB传输速度









Packing List

The following items included:

Iltems	Quantity
sacnner	1
Data Cable	1
General Manual	1
Warranty Card	1

Scope of application

The product is applicable to operation in mild dusten vironment and must not get wet in the rain. The product is not applicable to environment under which daily collision and drop is inevitable, such as the factory assembly line. If you need a barcode scanner with higher performance, please get a more detailed product list from your supplier.

-1-

Barcode scanning technique

零售商品条码

快递物流条码

服装吊牌条码

及绝大多数印刷条码

条码扫描的技巧

2. 调整扫描器与条码的距离将

光束对准条码, 按动开关

按钮, 使瞄准光束位于条码

的正中。如果条码较小,应

使扫描器靠近条码; 如果条

码较大, 应使扫描器离条码 远一点,这样更容易读取条

码。您可能需要以某一角度

成功时, 应将距离调整拉大。

3. 扫二维条码时, 若扫描枪距离二维码太近读取不

-2-

倾斜扫描器。

1. 光线完全覆盖条码

药品条码

烟酒条码

1. Make the laser line fully cover the barcode.

2.Adjust the distance between scanner and barcode to make the laser line aim at the barcode, then press the button to make the aiming beam right in the middle of the barcode. If the barcode is small, make the scanner closer to the barcode, and if the barcode is large, make the scanner farther from the barcode. In this way, it is easier to read the barcode. You may need to tilt the scanner at a certain angle.

The product is good at reading the following barcodes

-2-

Retail commodity barcodes Express logistics barcodes Clothing label barcodes Drug barcodes Tobacco & liquor barcodes And most printed barcodes

Daily maintenance

1.If the scanner window is not clean, the scanner's performance will be reduced. When the window is dusty or greasy, wipe it with a clean cloth or a little water-picking cloth. Do not wipe it with alcohol or chemicals.

-3-

2. Always check the connector of the barcode scanner and the cable. The barcode scanner connector or connection line is a daily consumer goods. When it is found damaged, please replace it in time.

3. We initially set up the corresponding reliability protection for each product. Almost no special extra routine maintenance is needed. However, the barcode scanner consists of sophisticated electronic components. To avoid unnecessary losses, we still recommend that you take and put it lightly. Do not drag the cable rudely. Do not smash it and get it wet in the rain. And avoid dust environment to extend the service life of the product.

Basic settings for barcode scanner







Scanning mode settings



Sensing mode







Suffix settings







Add suffix CRLF



Add suffix TAB

USB transfer speed





-5-

defaults